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SKOLEBESTYRELSEN  

Distrikt Dronninglund. 

 

Der afholdes skolebestyrelsesmøde den 26. januar 2021 kl. 17.30, Mødet afholdes virtuelt. 

 

Der er formøde for de forældrevalgte klokken 17.00.  

 

 

Dagsorden: 

 

 

1. Godkendelse af dagsorden. 

 

2. Nyt fra: 

 

- Elevrådet  

Asaa: Ingen repræsentant fremmødt. 

Dronninglund: Der er ikke holdt elevrådsmøder, men der er lavet spørgerunder i nogle af 

klasserne omkring trivslen derhjemme i fjernundervisningen. En del elever føler sig ensomme og 

mangler det sociale sammenhold. Flere elever udtrykker at de mangler overskud, og efterspørger 

flere udendørs aktiviteter i løbet af skoledagen.  

 

- Personale 

- Asaa: Personalet mødes til frikvarter i Teams tirsdag og fredag, ligesom der sparres på den 

virtuelle undervisning undervejs. 

- Dronninglund: Generelt god trivsel. Medarbejderne bedre i fjernundervisningen end i foråret. 

Indskolingen er nu også med på den virtuelle undervisning. Efter omstændighederne går det 

godt. De der møder ind til fysisk arbejde, gør alt hvad der er muligt for at holde 

Coronarestriktionerne.  

Ledelsen: Kort opfølgning omkring Corona. Antallet af elever i nødpasning stiger løbende, ca 50 

i distriktet. Personalet er særligt opmærksomme på elevernes trivsel derhjemme. Der laves 

spørgeskema til alle elever i Klassetrivsel.dk for at kortlægge elevernes trivsel. Personalet 

videndeler erfaringer omkring fjernundervisning. Medarbejderne er der løbende kontakt til fra 

ledelsen. Alle medarbejdere fik en anerkendelse i julegave. Der lånes devices ud til eleverne fra 

skolen, så alle elever har mulighed for at komme på virtuel undervisning. Overordnet set går det 

rigtigt godt i de omstændigheder vi står i. Vigtigt at vi holder et positivt fokus på alt det gode vi 

kan se virker.    

 

 

 

3. Evaluering af co-teaching 

Co-teaching er blevet evalueret hen over efteråret i alle afdelinger. Tilbagemeldingerne er drøftet i 

distriktets læringsudvalg. Hvad er de overordnede resultater fra evalueringen og hvilke 
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opmærksomhedspunkter tages der med videre i forhold til næste skoleårs planlægning.  

Skolebestyrelsen vil blive præsenteret for de vigtigste pointer. 

Carina Bruun-Jensen deltager i punktet. 

 

Skolebestyrelsen fik fremlagt de overordnede resultater fra evalueringen af CO-teaching. 

Evalueringen inddrages i arbejdet med planlægning af næste skoleår, hvor der skal tages stilling til 

hvordan vi vil anvende CO-teaching timerne i forhold til elevernes læring og trivsel.  

 

Distriktets læringsudvalg har evalueret de CO-teachingforløb der har været i indeværende skoleår. 

Fokus på tre områder: brug af de forskellige metoder, indhold i timerne og samarbejde mellem 

lærerne og pædagogerne.  

 

Der er gode erfaringer med at samarbejde om elevernes faglige udvikling og trivsel. Samlet set er 

der stor tilfredshed med Co-teachingtimerne. Der efterlyses fra personalet flere timer for at skabe 

mere kontinuitet. Opmærksomhed på hvilke fag der egner sig bedst til Co-teaching, om det de store 

eller små fag der er størst effekt ved CO-teaching. 

”Radiatorvagten” er væk, og medarbjederne samarbejder omkring opgaven med forberedelse, 

gennemførsel og evaluering.  

 

Elevrep. mærker ikke forskel på om der er en eller to lærere. Dejligt at der er to lærere til at hjælpe i 

timerne.  

Lærerrep. fortæller at der er fokus på CO-teaching som ”en gave” ved det at man er to om en fælles 

opgave. Forsøg på at holde fokus på de gode historier.    

Skolebestyrelsen bakker op om at fortsætte med de kortere skoledage, så vi kan fortsætte med CO-

teaching.   

 

 

4. Trivsel og vejledersystematik 

 

Der fremlægges for skolebestyrelsen den strategi og systematik distriktets vejledere arbejder ud fra 

i forhold til trivsel, læring og inklusion. Carina Bruun-Jensen deltager i punktet. 

 

Skolebestyrelsen fik orientering om arbejdet med de forebyggende indsatser omkring læring og 

trivsel. Der vil fremadrettet være fokus på at inddrage forældrene mere i arbejdet med klassens 

trivsel.   

 

5. Trivsel 

Arbejdsgruppen har revideret antimobbestrategien. Den reviderede antimobbestrategi skal drøftes 

på skolebestyrelsesmødet. Arbejdsgruppen vil fremlægge resultatet af deres arbejde og der vil 

efterfølgende blive taget stilling til om der er brug for yderligere revidering. 

 

Antimobbestrategien vedtages endeligt den 2. marts på næste skolebestyrelsesmøde 

Bilaget vil blive eftersendt hurtigst muligt. 

 

Skolebestyrelsen kom med tilbagemeldinger til den reviderede antimobbestrategi. Arbejdsgruppen 

tager tilbagemeldingerne med til det videre arbejde.  

 

 

6. Trivselmåling  

Resultaterne for sidste skoleår.  

Se bilag 2 og 3. 
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Trivselsmålingerne er lavet i juni 2020. 

 

Skolebestyrelsen ønsker at skabe et sammenligningsgrundlag der kan anvendes i distriktet år efter 

år.   

Kort drøftelse af resultaterne der viser en generelt faldende tendens i trivslen i målingerne. Der vil 

på et kommende skolebestyrelsesmøde sættes tid af til at arbejde med dataen fra Trivselsmålingen.  

 

Skolebestyrelsen ønsker, at der igen bliver fokus på mobilpolitikken når eleverne kommer tilbage i 

skole igen.    

 

 

7. SFO. I forbindelse med ansættelse af ny SFO-leder, vil skolebestyrelsen skulle drøfte og komme 

med tilbagemeldinger er i forhold til de overordnede rammer for SFO og hvordan SFO’en kan 

blive en del af skolebestyrelsens fokus. Skolebestyrelsen vil ligeledes på mødet drøfte hvilke 

forventninger de som forældre stiller til en kommende SFO-leder. Ansættelsesudvalget vil tage 

betragninger med i forhold til samtalerne og udpegningen af den kommende leder. Se notatet til 

stillingen her: https://dronninglund-skole.aula.dk/vores-skole/notat-til-stillingen-som-sfo-leder 

 

Drøftelse af hvilke ønsker skolebestyrelsen har i forhold til kommende leder af fremtidens SFO i 

Distrikt Dronninglund som læringstilbud.  

 

8. Evt. 

Der udarbejdes høringssvar omkring to-sprogsområdet som udsendes til Skolebestyrelsen. 

 

 

Mødeplan for skoleåret 2020/21. 

 

  - Tirsdag den 26/1 – 21 kl. 17.30 – 19.30 i Asaa  

 

  - Tirsdag den 2/3 – 21 kl. 17.30 – 19.30 i Dronninglund  

 

  - Torsdag den 8/4 – 21 kl. 17.30 – 19.30 i Asaa  

 

  Årsberetning den 8. april 

 

  - Mandag den 10/5 – 21 kl. 17.30 – 19.30 i Dronninglund 

 

  - tirsdag den 15/6 – 21 kl. 17.30 – 19.30 i Dronninglund 

 

 

 

 

 

  

https://dronninglund-skole.aula.dk/vores-skole/notat-til-stillingen-som-sfo-leder

